
 
 
 
 
19 maart 2019 
 
 
 
Betreft: vragen toeristenbelasting 
 
 
Geacht College, 
 
 
Wij zouden graag onderstaande vraag beantwoord hebben. 
 
Hoeveel arbeidsmigranten waren er op 31 december 2014 geregistreerd in het BSA van 
Gemert Bakel? 
 
Hoeveel arbeidsmigranten hebben zich in 2015, 2016, 2017 en 2018 ingeschreven in het BSA 
en hoeveel arbeidsmigranten hebben zich uitgeschreven? 
 
Hoeveel procent van de opbrengst uit de toeristenbelasting is toe te rekenen uit het verblijf 
van arbeidsmigranten in Gemert Bakel en hoeveel procent uit overnachtingen van toeristen? 
Gaarne een uitsplitsing voor de jaren 2015 tot en met 2018? 
 
Hoeveel arbeidsmigranten waren in 2018 woonachtig op de Kanthoeve en hoeveel waren er 
hiervan in het BSA geregistreerd? 
 
Hoe groot is de toeristische overnachtingscapaciteit in bedden in Gemert Bakel? 
 
Gaarne een verklaring waarom de lagere opbrengsten toeristenbelasting 2015 en 2016 pas 
in de jaarrekening van 2018 verwerkt wordt en niet in de aansluitende jaren 2016 en 2017. 
 
Wij zien uw reactie gaarne tegemoet en danken u bij voorbaat voor uw inzet. 
 
 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert-Bakel 


